

行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

潮游台湾,乘风破浪趣味游

台北/台中/高雄

Taipei 101 Mall 台北 101 购物中心

5D4N

TRENDY TAIWAN, RIDE THE WAVES OF FUN AND ADVENTURE

Taipei / Taichung / Kaohsiung







精简行程

○天 亚庇 ★ 台北 🗎 台中

- ☑ 抵达桃园国际机场
- ☑ 胜兴车站
- ☑ 旧山线铁道自行车(4人1辆)
- ☑ 龙腾断桥
- ☑ 逢甲夜市

第二天 台中 🔒 高雄

(早/午/晚)

(机上用餐/午/-

- ☑ 体验乘竹筏游七股潟湖 + 无人岛网仔寮沙洲 (烤蚝 DIY 吃到饱)
- ☑ 驳二艺术特区
 - 栈贰库
 - 大港桥
 - 新崛江商圏

第三天

高雄 🖨 台中

(早/午/晚)

- ☑ 原住民服饰体验
- ☑ 原住民特产中心
- ☑ 日月潭游船
- ☑ 文武庙
- ☑ 埔里酒厂
- ☑ 酒瓮隧道
- ☑一中商圈

第四天

台中自台北

(早/午/-

- ☑ 中正纪念堂
- ☑ 天禄艺术中心
- ☑ 体验糕点DIY
- ☑ 台北 101 购物中心 (观景台自费)
- ☑ 永康商圏
- ☑ 西门町

第五天

台北对亚庇

(早/午/机上用餐)

- ☑ 士林官邸
- ☑ 阳明山国家公园
 - 花钟
 - 小油坑
- ☑ 华泰名品城Outlet



✓ 4早餐/5午餐/2晚餐

风味餐:

★ 海鲜料理 ★ 瓦子鸡 ★ 台湾小笼包

观光景点:

台中

- ◆ **胜兴车站** 是旧山线铁路的最高点车站,如今虽已停驶,但保留了浓厚的怀旧氛围与独特的铁道风情,是中台湾著名的观光景点。
- ◆ **彩虹眷村** 以一处充满艺术色彩与创意氛围的热门景点。游客可以 欣赏缤纷的彩绘墙面、与彩虹爷爷的故事合影留念,是感受台湾人 文创意与温情的小而美景点。
- ◆ **埔里酒厂** 是当地知名的观光酒厂之一,以清澈的山泉水与优质酿造技术闻名。酒厂依山傍水,环境清幽,是游客认识台湾酒文化的重要景点。

高雄

- ◆ **联二艺术特区** 它是由旧仓库改造而成的创意文化园区。这里保留了工业风建筑特色,同时融入艺术装置、展览空间、表演舞台和文创商店,成为年轻人和游客体验艺术、拍照打卡和参加活动的热门景点。
- ◆ 大港桥 它是一座高雄港区的地标性桥梁,兼具观光与休闲功能。 桥身设计独特,提供游客散步、骑行和拍照的好去处,同时可以欣 赏港□美景和海风,是高雄城市与港□文化的象征之一。
- ◆ 新崛江商圈 是高雄最热闹的购物与美食区之一。这里集合了时尚服饰、潮流精品、餐厅、咖啡馆与夜市小吃,街区氛围热闹,是年轻人逛街、吃美食、体验城市生活的必去之地。

台北

- ◆ 永康商圈 以游客与当地人都非常喜爱的热门美食与购物聚集地。 这里街道干净、氛围舒适,集合了各式各样的餐厅、咖啡馆、甜品店与特色小店,是台北最具人气的城市生活圈之一。
- ◆ **士林官邸** 它是台湾重要的历史建筑与观光景点,曾为蒋中正总统与夫人宋美龄的官邸,现已开放为市民与游客参观的休憩园区。它不仅是一处历史文化遗迹,也是台北市区内极受欢迎的散步、拍照与赏花景点,是前往士林时必访的热门景区之一。



酒店或同级(4晚)

✓ GOGO 市政馆酒店或同级

x2晚

✓ 富驛酒店或同级

✔ 凯撒大饭店或同级

x1晚 x1晚

购物店

✓ 水产养殖中心 ✓ 天禄艺术中心 ✓ 原住民特产中心

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。





KOTA KINABALU 🛪 TAIPEI 🖨 TAICHUNG

(MOB/L/-)

- ☑ Arrive at Taoyuan International Airport
- ☑ Shengxing Railway Station
- ✓ Old Mountain Line Railbike (4 persons per bike)
- ☑ Longteng Broken Bridge
- ☑ Fengjia Night Market

TAICHUNG 🖨 **KAOHSIUNG**

(B/L/D)

- ☑ Experience a bamboo raft ride on Qigu Lagoon + visit the uninhabited Wangziliao Sandbar Island (DIY grilled oysters - all you can eat)
- **☑** Pier-2 Art Center
 - Stack No.2 Warehouse
 - Dagang BridgeXin Juejiang Shopping District

KAOHSIUNG TAICHUNG

(B/L/D)

- ☑ Indigenous Costume Experience
- ✓ Indigenous Specialty Center
- ☑ Sun Moon Lake Cruise
- ☑ Wenwu Temple
- ☑ Puli Winery
- **☑** Wine Jar Tunnel
- ☑ Yizhong Shopping District

TAICHUNG 🖨 TAIPEI

(B/L/-

- ☑ Chiang Kai-shek Memorial Hall
- ☑ Tianlu Art Center
- ☑ Pastry DIY Experience
- ☑ Taipei 101 Mall (Observatory at own expense)
- ☑ Yongkang Shopping District
- ☑ Ximending

TAIPEI 🛪 **KOTA KINABALU**

(B/L/MOB)

- Shilin Residence
- ☑ Yangmingshan National Park
 - Flower Clock - Xiaoyoukeng
- ☑ Gloria Outlets



√ 4 Breakfast / 5 Lunch / 2 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Taiwan Xiao Long Bao
- High Mountain Delicacies ★ Clay Oven Chicken

TOURIST ATTRACTIONS:

Taichung

- **Shengxing Railway Station -** The highest station along the Old Mountain Line. Although it is no longer in operation, it retains a strong nostalgic atmosphere and unique railway charm, making it one of the most iconic attractions in central Taiwan.
- **Rainbow Village -** A vibrant and artistic attraction filled with colorful murals and creativity. Visitors can admire the vivid wall paintings, take photos with "Grandpa Rainbow's" artworks, and feel the warmth and creativity of Taiwan's local culture in this small yet charming spot.
- Puli Winery A well-known tourist winery in the area, famous for its clear spring water and high-quality brewing techniques. Nestled in a serene mountain setting, it is an important site for visitors to learn about Taiwan's wine culture.

Kaohsiung

- Pier-2 Art Center A creative cultural park transformed from old warehouses, the Pier-2 Art Center retains its industrial-style architecture while incorporating art installations, exhibition spaces, performance stages, and creative shops. It has become a popular destination for young people and tourists to experience art, take photos, and participate in cultural activities.
- Dagang Bridge A landmark bridge in Kaohsiung Harbor, Dagang Bridge serves both sightseeing and leisure purposes. Its unique design makes it a great spot for walking, cycling, and photography, while offering scenic views of the harbor and sea breeze. It stands as a symbol of Kaohsiung's urban and port culture.
- Xin Juejiang Shopping District One of the liveliest shopping and dining areas in Kaohsiung, this district features fashionable clothing, trendy boutiques, restaurants, cafes, and night market snacks. With its bustling atmosphere, it is a must-visit spot for young people to shop, enjoy local cuisine, and experience city life.

Taipei

- Yongkang Shopping District A popular area loved by both tourists and locals for its food and shopping. With clean streets and a comfortable atmosphere, it offers a variety of restaurants, cafes, dessert shops, and specialty stores, making it one of Taipei's most vibrant urban lifestyle hubs.
- **Shilin Residence** An important historical building and tourist attraction in Taiwan, formerly the official residence of President Chiang Kai-shek and Madame Soong Mei-ling. Now open to the public, it serves as a recreational park for visitors and locals alike. It is not only a historical and cultural landmark but also a popular spot for walking, photography, and flower viewing, making it a must-visit when in Shilin.



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

✓ GOGO Taichung Hotel or Similar

x 2 Nights

✓ FX Inn Kaohsiung or Similarr

x 1 Niaht x 1 Night

✓ Caesar Park Hotel or Similar

SHOPPING STOP

✓ Aquaculture Center ✓ Tianlu Art Center

✓ Indigenous Specialty Center

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice. Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

·台湾 TAIWAN ·

货币 Currency	新台币 – TWD New Taiwan Dollar - TWD	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate	100 新台币 = 马币 14 100 TWD = MYR 14 *以当天汇率为准* *Subject to currency of	拨号代码 Dial Code	台湾 : +886 Taiwan : +886
电压 Voltage	电压 – 110 伏特 Voltage - 110 V	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type C - 两个圆脚插头 / 2 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚 + 接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-Shape"
时差 Time Different	台湾(台北) 时间与马来西亚时间标准 无相差 Taiwan (Taipei) - No time different with Malaysia	行李托运 Luggage Allowance	每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hard carry bag not more than 7kg
气候 Weather	3月 – 5月 6月 - Mar to May Jun t	- 8月 9 to Aug S	火季 Autumn □ 冬季 Winter □月 – 11月 □ 12月 – 2月 □ Dec to Feb □ 7℃ – 9℃ □ 11℃ – 0℃ □ 11℃ – 0℃
飞机型号 Aircraft Type	A320		
出发日期: 航班行程: Departure Date: Flight:			
团费: Tour Fare:		机场税及燃油附加 Airport Tax & Fue	
小费: Tipping:	旅行社代收费: Agent Collection Fee:		
签证: Visa:		旅行保险: Travel Insurance:	
		总数: TOTAL:	
	GD Partner:		

Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441